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Een groep ALS-patiënten wil hun spierziekte nog meer onder de

aandacht brengen. Daarom stappen ze op Wereld ALS-dag naar het

UZ Leuven om daar een cheque af te geven. Dat geld kan gebruikt

worden voor onderzoek naar de ziekte. Ze worden gesteund door

acteur Ben Van Ostade, die in de tv-serie Thuis de rol speelde van een

ALS-patiënt. 

Radio 2, Kristel Smout

wo 21 jun  20:11

e spierziekte ALS is nog niet bekend genoeg", zegt Evy Reviers van

de ALS-Liga. "Hoe meer bewustwording er komt rond de ziekte,

hoe meer middelen er vrijgemaakt worden en hoe sneller er een medicijn

kan gevonden worden."

Acteur Ben Van Ostade stapt met ALS-patiënten
naar UZ Leuven: "Spierziekte onder de aandacht
brengen"
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Verwoestende ziekte

Vandaag, op Wereld ALS-dag stapt een groep mensen die lijdt aan ALS

naar het UZ Leuven, een wandeling van ongeveer 3 km. Ook Liliane De

Backer stapt mee. "Twee jaar geleden heb ik de diagnose van ALS

gekregen", zegt Liliane. "Het eerste jaar heb ik vooral tijd genomen om dat

te verwerken.Maar nu zet ik me volop in voor de Liga.Mensen moeten

weten hoe verwoestend deze ziekte is."

De strijd tegen ALS ligt me nauw aan het hart, ik verloor twee

goeie vrienden aan de ziekte

Acteur Ben Van Ostade

Ook acteur Ben Van Ostade is erbij. Hij speelde in de tv-serie Thuis de rol

van Steven, een ALS-patiënt. "De strijd tegen ALS ligt me nauw aan het

hart", zegt hij. "Zelf verloor ik twee goeie vrienden aan de ziekte. De Liga

heeft me destijds veel geholpen, en ook met mijn vertolking van Steven. Ik

heb enorm veel sympathie en bewondering voor de organisatie."


